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Svar på motion om cykelbana Hemsjö-Boråsvägen

Ärendebeskrivning
Boris Jernskiegg (SD) har till kommunfullmäktige den 6 september 2023, § 144 lämnat en 
motion om cykelbana på sträckan Hemsjö - Boråsvägen.

Motionären föreslår följande:
- Att kommunen snarast uppvaktar Trafikverket för att påskynda en cykelväg mellan

Hemsjö och Boråsvägen.
- Att kommunen avsätter medel för att kunna medfinansiera cykelbana mellan Hemsjö

och Boråsvägen.
- Att regionen kontaktas för stöd till satsningen. 

Kommunfullmäktige beslutade den 6 september 2023, § 144 att lämna motionen till 
kommunstyrelsen för beredning.

Förvaltningens yttrande
Kommunledningskontoret har tillsammans med samhällsbyggnadsförvaltningen påbörjat ett 
förslag på en övergripande prioritering av cykelvägar på landsbygd, för att vägleda när 
finansiering ska sökas i regionala och statliga potter, eller när särskilda satsningar initieras 
av kommunen eller intresseföreningar. Prioriteringen ska också vägleda i de samtal som förs 
med privatpersoner och andra kring kommunens prioriteringar. Uppdraget för 
prioriteringeringen har förtydligats i kommunstyrelsens budget för 2024-2026, antagen den 
11 december 2023, § 216, och kommer upp för beslut under början av 2024. 

I dagsläget finns inga öronmärkta medel för bidrag till byggnation av cykelvägar där inte 
kommunen äger mark eller ansvarar för väghållningen. Alingsås kommun har dock 
regelbundna samtal med Trafikverket och Västra Götalandsregionen om behov som 
kommunen ser på det statliga vägnätet. Den aktuella vägsträckan är cirka 7 km lång och har 
kända trafiksäkerhetsproblem, och kommunen har vid flertalet tillfällen påtalat behov av att 
se över säkerheten på olika sätt. I dagsläget avvaktar Trafikverket resultat av nya 
trafikmätningar och utredningar efter de olyckor som skett på vägsträckan, innan de föreslår 
eventuella åtgärder. Västra Götalandsregionen har inga kortsiktiga medel att söka för dylika 
satsningar, men utifrån ovanstående prioriteringsförslag kommer Alingsås kommun att söka 
finansiering för kommande satsningar i den regionala infrastrukturplanen.

Sammanfattningsvis bedömer kommunledningskontoret att motionens förslag om att avsätta 
medel, bäst hanteras inom ramen för den övergripande prioritering av cykelvägar som 
kommer tas fram inom kort. Övriga två förslag hanteras i de löpande kontakter som sker med 
Trafikverket och Västra Götalandsregionen.

Kommunledningskontoret föreslår därmed att motionen anses besvarad.

Ekonomisk bedömning
Förslaget att anse motionen besvarad innebär inga kostnader.



Förslag till beslut
Förslag till beslut i kommunstyrelsen
Kommunledningskontorets yttrande antas som kommunstyrelsens eget.

Förslag till beslut i kommunfullmäktige
Motionen anses besvarad.

Jenny Perslow Markus Thunberg
Tillväxtchef Infrastrukturstrateg
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